
Şube ve Temsilcilik Haberleri i

İSTANBUL ŞUBEMİZDEN'-
İstanbul Şubesi, 17 Ağustos' depremimin ikinci

• yılında çeşitli etkinlikler düzenlemiştir.

•- Depremzede derneklerinin 12.08.2001 tari-

kinde başlattıkları Ankara yürüyüşüne Şube

% pankartıyla katılınarak destek verilmiştir.

- - 16 Ağostos 2001 tarihinde yapılan ve Şube

Başkanı -Prof. Dr.. Okan TÜYSÜZ'ün okuduğy

basın açıklamasında; deprem, yıkımına uğramış

•ve deprem riski yüksek bölgelerdeki eksiklik ve

yanlışlıklar dile getirilerek, deprem yıl dö-

nümünde* düzenlenen '"Afete Hazırlık Fuarı11

deprem korkusunun ticarileştirîlmesi nedeniyle .

eleştirilmiş ve basının sorularına cevap veril-

miştir..

- 16.08.2001 tarihinde Derince'de düzenlenen

panele Yönetim Kurulu Üyesi Kadir

GÜNAYDIN konuşmacı olarak katılmıştın

Kocaeli İKK'nın düzenlediği anma etkinlikleri

çerçevesinde düzenlenen açık .hava paneline

katılınmış ve Prefabrik, evlerde • yaşayan

depremzedelerin düzenlediği anma program-

larına destek verilmiştin

- 16.08.2001 tarihinde, •-İstanbul-Maltepe-Ideal-

tepe'de, semt 'sakinleri ile birlikte basın açıkla-

ması yapılmıştır. Maltepe kaymakamı, Belediye

Başkanı ve İzmît Bekirpaşa Depremzede ,

Derneği'nln de yer aldığı panele odamız adına

'Tahir ÖNGÜR konuşmacı olarak katılmıştır.

- 17.08.2001 tarihinde, Tekirdağ II

Temsilciliğimiz tarafından _ Çorlu'da düzenle-

nen ve İl temsildiniz Dr. Şerafettin ÇENGEL

tarafından yönetilen panele Prof.Br. Okan

TÜYSÜZ ve Yard. Doç. Dr.. Oğuz GÜN-

DÜĞDU katılmıştır. • Çorlu Kaymakamı.»

Belediye Başkanları, meslek odaları temsilci-

leri» siv.il toplum örgütleri ve yöre halkının

izlediği panelde; .doğudan batıya doğru kırıl-

maya clevam eden KÄF hattının yöresel etki-

leri ve genelde depreme nasıl hazırlıklı olu-

nacağı işlenmiş zemin efid uygulamaları

değerlendirilmiştir.

- 2.3.08.2001 -tarihinde, Bursa İKK taralından

düzenlenen panelde Tahir ÖNGÖR konuşmacı

olarak yer alınıştır,

- 26.08.2001 tarihinde istanbul, Kartal-

Karlıtepe mahallesi Afet Derneği'nin- açılış

paneline" Tahir ÖNGÜR konuşmacı olarak

katılmıştın

Panellerdeki konuşmalarında ÖNGÜR genel

olarak; İmar uygulamalarındaki yanlışlıklar,

yapıların depreme dayanıklılığı,, depreme hazır-

lıkta kamu yönetiminin yetersizliği, afet alan-

larının ticarileştirilmesi gibi konulan işleyerek,

çözüm önerilerini dile .getirmiştir.

- 14.11.2001 tarihinde düzenlenen açılış kok-

teyli ile şubemiz yeni mekanlarına kavuşmuştur.

Şişli'5de dört katlı bir binanın iki katı satın alı-

narak, ilk kat; büro, yönetim.; toplantı odaları ve

konferans salonu olarak, 'diğer kat ise, lokal,

kütüphane, arşiv ve komisyon odaları olarak '

düzenlenmiştir. Şubemiz, üyelerinin hizmetine

sunduğu, yeni yeri île birlikte, seminer, panel ve •

teknik kurslar" ile ilgili çalışmalarını hızlandır-

mıştır.

DİYARBAKIR ŞUBEMİZDEN
.Ağustos ayı içerisinde Bağlar, Yenişehir ve

Kayapınan Belediye Başkanları ziyaret: edilmiş,.

meslektaşlarımızın Belediyelerde istihdam.

edilmesi ve özel mühendislik büroları tarafından

hazırlanan raporların oda rapor inceleme komis-

yonları tarafından denetiminin ve kontrolünün

yapılması gerekliliği ve önemi konusunda bil-

gilendirmeler yapı İm ıştın

Tunceli ve Adıyaman îl Temsilcileri odamız

çalışma ilkeleri çerçevesinde çalışmalarını

yürütemedikleri için görevlerinden alınmışlardır.
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Bu il temsilciliklerine yeni atanan meslek-

taşlarımız, şube çalışma ve yöntemleri hakkında

bilgilendirilmişlerdir.

Şırnak'm 'Beytüşebab ilçesinde boşaltılan köy-

leri ziyaret eden insan hakları heyetinin ve köylü-"

ierin karşılaştıkları göçjükleri konu alan ÏKK.

toplantı sına,, odam :ı z dört in esle ktaş i m iz i 1 e

katılmış ve yapılan, basın açıklamasına destek ver-

miştir. '

17 Ağustos tarihînde TMMOB Diyarbakır IKK

toplantısında alınan karar gereği, JMÖ Genel

Merkezînin Depremle ilgili basın bildirisi,

Diyarbakır ÎKK birimlerinin ortak basın açıkla-

ması olarak, yerel TV ve gazetelerde geniş yer

almıştır.

.03.07.2001 tarihinde Şube Yönetim Kurulu

üyelerinden Fahrettin Çalan, Mehmet'Koyuncu,

Murat Ateşoğulları ve .O. Faruk Kayaoğkfndan

oluşan bir komisyon, Bingöl İl Temsilciliğini

ziyaret etmiştir. Bingöl ti Temsilcimiz Zeki -

Erdem mesleki faaliyetler konusunda bil-

gilendirmeler yapmış, Belediyenin belirli, bir imar

bölgesi dışında zemin etüdü istemediği,, meslek-

taşlarımızın hazırladıkları raporları . vizeden

geçirmedikleri belirlenmiştir. -Aynı gün Bingöl

Belediye Başkanı Sn. Feyzullah- Koçaslan ile

yapılan görüşmede; D AF ..hattı üzerinde bulunan

ve deprem dışında sel, heyelan riskinin de bulun-

duğu .kent merkezinde jeolojik ve.jeoteknik

hizmetlerin bilimsel gerekliliği ve önemi •

konusunda bilgilendirme yapılmış, belediyenin

bu doğrultuda hareket etmesi gerektiği vurgulan-

mıştır. Bu görüşmeler sonucunda, Bingöl

Belediyesi ile Mesleki Dayanışma ve Teknik

İşbirliği Protokolü imzalanmıştır.

TMMOB; Diyarbakır ÎKK Sekrefaryasımn orga-

nizasyonu ile .28 Temmuz 2001 tarihinde

Diyarbakır,, Van, Şanlıurfa, Adıyaman, Mardin ve

Batman'dan gelen meslektaşlarımız ile ÎKK

pankartı altında Ankara mitingine'katılınımştır.

* 1 Eylül Dünya Barış -Günü Etkinlikleri kap-

samında' Diyarbakır Demokrasi Platformunun

. yaptığı panel ve basın açıklamalarına etkim katkı

ve destek sağlanmıştır.

* Eylül ayı çalışma programs çerçevesinde

şubemize'-bağlı il temsilciliklerimizle toplantı

yapılmıştır. Bu toplantıda oda-üye "ilişkîleri,-tem-

silcilik-şube ve Genel Merkez ilişkileri, idari ve

mali sorumluluklarımız,, mesleki uygulama alan-

larımız, İKK'ya aktif katılım gibi konular ele alın-

mıştır,

* Çevre Mühendisleri Odası tarafından 2,7' - 23

Eylül tarihinde Diyarbakır'da düzenlenen "Yerel

Yönetimler .için Bütünsel / Önleyici Çevre

Eğitimi Projesi" isimli Seminere şubemiz adına

katılım sağlanmış ve destek verilmiştin/

* Makine Mühendisleri Odası Diyarbakır

Şubesinin . organize ettiği "2. GAP ve Sanayi

Kongresi Danışma Kuralunda görev alınmış ve

' meslektaşlarımızın etkinliğe katılımı sağlanmıştır..

Kongrede Odamız üyesi M. Şefik îmamoğlu

"Mazıdağı Fosfatlan11 konulu bir bildiri, sunmuş-

tun

KONYA ŞUBEMİZDEN
1.0.. Ulusal Kil Sempozyumu 19-22 Eylül tarih-

leri arasında Selçuk Üniversitesi Prof. Dr. Halil

CİN Konferans, salonunda gerçekleştirilmiştir....

Sempozyumda; Kil Mineralojisi ve Jeolojisi,

Killerin Jeoteknik özellikleri,. Kil ve Çevre,

Killerin • Zenginleştirilmesi, Arkeoseramik,

Toprakta Kil ve Seramik, Sanayide killerin kul-

lanımı konularında tebliğler sunulmuş ve

Macaristan Kil Komitesi Başkanı Prof, Di". Istvan

Vicsiau'da bir konferans vermiştir.

Sempozyum, Türk Kil Bilimleri Milli

Komitesinin manevi desteği,, Jeoloji Mühendisleri

Odası, İnşaat Mühendisleri. Odası, Kale Maden

End. Ham. San, Tic, A.Ş., Esan Eczacıbaşı,
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Koncam v,e Konya Çimento A.Ş.'nin maddi

katkılarıyla gerçekleştirilmiştir.

TRABZON ŞUBEMİZDEN
17 Ağustos Doğu. Marmara Depreminin

y i ' Idönümü dolayısıyla oasına ve kamuoyuna

duyuru niteliğiyle,, Trabzon Zigana TV ve Kuzey

TV'de odamızın yayınladığı basın bildirisi okun-

muştur. Ayrıca yerel Karadeniz Gazetesinde

Deprem konulu yazımız yayınlanmıştır..

Trazbzon'un güneyinde yer alan bölgelerin

denetimsiz ve imar mevzuatına aykırı biçimde

yapılaştığı, Trabzon Kuzey TV'de basın açıkla-

ması ile kamuoyuna duyurulmuştur: Ayrıca yerel

gazetelerden Güne: Bakış ve Karadeniz; gazeteleri,

bu konuya geniş yer vermiştir.

Trabzon Belediyesi sınırları dahilinde kalan

tüm alanlarda imar planlarına esas yerleşime

uygunluk amaçlı sondajlı jeoteknik ve jeolojik

etüt çalışmaları kapsamında yapımcı firma çalış-

malarının • yeterli. bulunmadığı, Trabzon

Belediyesindeki ilgili yetkililere iletilmiş, ancak

gerekli tatmin edici açıklamalar alınamamıştır.,

7 km.lifc Trabzon Kenti sahil geçiş projesinin

önemli bir kısmının dolgu yapılatarak kıyı kesim-

den geçirilmesi hakkındaki şubemiz görüşleri

yapılan toplantılarda dile getirilmiş ve uygula-

maların takipçisi olunacağı ife.de edilmiştin

16 Ekim 2001 tarihinde yapi.Ia.ii açılışta, şube-

miz yeni satın alınan mekanında faaliyetlerini

sürdürmeye baş lanı ıştır.

Kayseri 11 Temsilciliğimizden •
22.10.2001 tarihinde Temsilciliğimiz ile

Kayseri Büyükşehir Belediyesi, Kocası nan ve

Melikgazi Belediyeleri arasında, zemin etütleri

konusunda işbirliğini içeren.bir protokol tmzalan-

-ınıştır. Bu Protokole; toplantıya katılamayan

Melikgazi Belediye Başkanı haricinde,

Büyükşehir Belediye Başkanı Mehmet

ÖZHASEKÎ, Kocasinan Belediyesi Başkanı Bekir

YILDIZ ve Odamız adına da îl Temsilcimiz

Mehmet KÜÇÜK7ALASUO imza koymuşlardır.'

Büyükşehir Belediye Başkanı; be işbirliğinde

hedeflenenin zemin etütlerinin daha sağlıklı ve

kontrollü yapılması olduğunu, bu protokolle

beraber zemin etütleri'konusunda belediyelere ait

olan her türlü denetim ve kontrolde JMO ile

işbirliğine gidildiğini,, dolayısıyla bunun bir tür

yetki devri anlamına geldiğini ifaçle etmiştir.

Hatay İl Temsılciligamizdcn
.. * İskenderun-Arsuz Deresi üzerinde

yapılmakta olan uygulamaların bilime ve

yasalara aykırı olduğu, hazırlanan kapsam-

lı raporla basına, ve ilgili, kamu kuruluşları-

na duyurulmuştur.

* İskenderun'da evsel - endüstriyel atık-

ların ve çöp suyunun yarattığı çevre kirli-

liğinin boyutları ve çözüm önerilerinin

incelendiği "Katı Atık Bertaraf Yöntemleri

Fizibilite EtUdü" yerel ve ulusal basma
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tanıtılarak, konu kamuoyu gündemine taşınmıştır.

* İskenderun' Aslantaş Barajı içme suyu pro-

jesindeki belirsizlikler İl Temsilciliğimiz tarafın-

dan, dile getirilmiştir.

* İskenderun'da sı vılaşabilir^ zem in. üzerindeki

deprem, senaryosu ve İskenderun risk haritası

hazırlanarak, odamızın uyarı ve önerileri,

kamuoyuna sunulmuştur,.

* İl 'Temsilciliğimiz tarafından Samandağ-

Antakya-Serinyol fay hattında incelemelerde

bulunulmuştur.

Kocaeli. İl Temsslcilligimizdcn
Kocaeli*nde 17 Ağustos Depreminin

yıldönümü dolayısıyla birçok etkinlik

düzenlenmiştir. Depremin ve önün yol

açtığı tahribatların unutulmaması, unut-

tutulmaması adına düzenlenen bu etkinlik-

lerde, odamız da bu anlayış, çerçevesinde

halkının yanında yer alarak etkin katkı ve

katılımda bulunmuştur.

3 Kasım 2001 tarihinde Kocaeli Üniver-

sitesi Jeoloji Mühendisliği Bölümü Öğren-

cileri ne ; böl ü m ü ve oday ı " tan ı tırnak ve

ileride öğrenciler ile 'faaliyetleri paylaşa-

bilmek amacıyla KYÖD Lokalinde bîr

tanışma kokteyli düzenlenmiştir^ Etkinlikte

Prof./Dr. Okan TÜYSÜZ ve Kocaeli îl

Temsilcimiz Reşat. KAYA birer konuşma

yaptıktan, sonra, KÜ Jeoloji Mühendisliği

Bölümü öğrencisi Nehir YARDIMCI, nite-

likli bîr eğitim için öğrencilere ve Jeoloji Mühendislerine

düşen görevler ile JMO ve Jeoloji Mühenisi adaylarının

ortak üretmesinin koşullarının yaratılmasını vurguladığı

bir konuşma yapmıştır.
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Kocaeli Temsilciliğimiz Etkinlik Üstesi

Depremin ikinci Yılında Düzenlenen Etkinlikler > -
ETKİNLİK ADI

Fotoğraf ve Resim. Sergisi
1 Anma
Basın Açıklaması
17 Ağustos Anı Ormanı
Panel
Ikî yılın Değerlendirmesi
Basın Açıklaması
Dia Gösterimi - Dinleti
Sine vizyon Gösterimi
Anma
Depremin Çocukları Etkinliği
Deprem Şehitlerini Anma ve
Kayıpları Hatırlama Etkinliği

TARİH
1 5 - 17 Ağustos

15 Ağustos
• 16 Ağustos

16 Ağustos
16 Ağustos

. .. 16 Ağustos. "
16 Ağustos . •
16 Ağustos
16 Ağustos
16 Ağustos
16 Ağustos
17 Ağustos

YER
Sanat Sokağı
Ş irinköy Mezar 1 iği
Kİ YAD Toplantı Salonu
Ihsaniye
KİYAD Toplantı Salonu
Doğu Kışla

'Kavaklı
KİYAD Toplantı Salonu
Kavaklı
Prefabrik Evler- Derince
Doğu Kışla
Kavakh,Gölcük, İzmit
Değinnendere

İŞ 'YERİ ZİYARETLERİ

• Odamız Başkanı Aydın ÇELEBİ ve Odamız Genel Sekreteri İsmet CENGİZ, mesleğimizi ve
meslektaşlarımızı yakından ilgilendiren son dönemdeki yasal düzenlemelere ilişkin olarak kamu
kuruluşlarına bir dizi ziyaret gerçekleştirmiştir.-

27.11.201 tarihinde Eti Holding'deki meslektaşlarımızla 3213 sayılı maden kanununda
değişiklik yapılmasını öneren yasa tasarısı ile ilgili görüşlerle, ülkemizdeki madencilik sektörünün
gelişimi hakkında sorunların tartışıldığı! toplantıda, özellikle bor madenlerimizin' tekrar
özelleştirme kapsamına alınması konusunda duyulan endişeler dile getirilmiştir.-

28.11.2001 tarihînde DSİ 5. Bölgedeki meslektaşlarımızla.görüş alışverişinde bulunulmuştur.
01 ..12.2001 tarihinde DSİ Genel Müdürü Mümtaz TURFAN • ziyaret^.edilerek, yeni görevi

kutlanmış ve YAS arama, kullanma. belgelerinde oda onayının zorunlu kılınması üzerine
'taleplerimiz iletilmiştir *

4.12.2001 tarihînde DSİ Genel Müdürlüğü YAS ve Jeoteknik Daire Başkanı' meslektaşımız Veli
ZA8UN ziyaret 'edilerek yine YAS arama, kullanma belgeleri, ÇED yönetmeliğinde yapılması
düşünülen değişiklikler've özellikle 'Jeoloji-Hidrojeoloji hizmetlerimizin bu değişikliklerde ne
şekilde yer alacağı konusunda bilgi alışverişinde bulunulmuştur.

•05.12.2001 tarihinde Çevre Bakanlığımda çalışan meslektaşlarımızla işyerinde üye toplantısı
yapılmıştır. Toplantıda özellikle son dönemlerde' çok tartışılan ÇED raporlarının içeriği hakkımda
görüşler belirtilmiş ve öneriler alınmıştır, Çevre Bakanlığı işyeri temsilcisi olarak seçilen Gürsel
EROL arkadaşlarımızı da kutluyor,.başarılar diliyoruz.
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